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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány vendégmunkás dolgozik ma Magyarországon?" 

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Két év alatt megnégyszereződött az EU-n kívülről érkezett, Magyarországon legálisan munkát
vállaló emberek száma. Az idei keret 57 ezres, kétezerrel magasabb, mint a 2018-as adat.
Ez a szám feltehetően magasabb, hiszen nincs benne a 37 hiányszakmában elhelyezkedő
külföldi munkavállaló, akik külön engedély nélkül is dolgozhatnak.
A Nemzeti Foglalkoztatási Szolgálat még a tavalyi, egész évre vonatkozó elemzését sem adta
ki.

Tisztelt Miniszter Úr!
Mindezek után kérdezem miniszter urat: Miért titkolják a Nemzeti Foglalkoztatási Szolgálat
egész évre vonatkozó elemzését? Pontosan hány vendégmunkás dolgozik Magyarországon?
Mennyien érkeztek harmadik országból? Kérem a pontos számok megjelenítését az országok
mellett. A külföldi vendégmunkások helyett nem lenne célszerűbb és hasznosabb a magyar
munkavállalók itthon tartása, valamint a külföldön munkát vállaló magyarok hazacsábítása?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 07. 22.

Tisztelettel,

Jakab Péter
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